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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 13.6.2022                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

 

ZAPISNIK 12. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 13. 6. 2022 ob 19.15 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Robert Bozovičar, Maja Makše, Mario Krapež,  Lidija Zadnik, Niko 

Bobnar 

Opravičeno odsotni: Simon Judež,  Martin Luštek 

 

 

 

Predsednik navzočim predlaga naslednji dnevni red. 

 

Dnevni red: 

  

1. Preverjanje prisotnosti in potrditev zapisnika predhodne seje  

2. Poročilo o tekočih delih, ki se izvajajo po planu za leto 2022 

3. Najemna pogodba za gostujoča društva v Krajevnem domu Prečna 

4. Razno 

 

Predsednik pozdravi vse navzoče in se zahvali za njihovo udeležbo na sestanku. 

 

K 1. točki:  

 Na seji prisotni 4 svetniki. Na zapisnik 11 seje sveta KS Prečna ni pripomb zato 

predsednik predlaga potrditev zapisnika. 

 Sklep:  Zapisnik 11. seje sveta KS Prečna se soglasno potrdi (4Za ,0Proti ) 

 

 

K 2. točki:  

 

Predsednik poda poročilo o delih ki so v izvajanju in delih ki se bodo izvedla v letošnjem 

letu.  

 

- Dela z umestitvijo avtobusnih postajališč v naselju Prečna so v fazi izvedbe. Dela 

izvaja podjetje KOP Brežice. 

- Projekti, kateri so odobreni za izvedbo s strani MONM so v fazi pridobivanja ponudb. 

Zaradi podražitev cen na tržišču ponudnikov storitev, bo težko izvesti vseh pet 

odobrenih projektov. 
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- Pridobljena je večina soglasij za ureditev cestišča od gasilskega doma v naselje 

(Bobnar, Dular, Šilar) 

- Z raznimi interesenti za izgradnjo IDZ za pločnik Podbreznik – Češča vas smo si že 

ogledali situacijo na terenu. Čakamo njihove idejne rešitve. 

- Vsa cestna in obcestna svetila v naselju Podbreznik so bila zamenjana z novimi LED 

svetili. 

- Pridobili soglasje MONM za postavitev droga s slovensko zastavo v naselju 

Podbreznik 

- Na strugi reke Temenice so se izvedla vsa vzdrževalna dela z odstranitvijo padlih in 

suhih debel iz same struge reke Temenice. Dela je izvajal kooperant agencije ARSO-

ta. 

- S podizvajalcem RUNE-ta, kateri je zadolžen za sanacijo cestišča Suhor – Kuzarjev kal 

po izgradnji optičnega omrežja smo si ogledali situacijo na terenu. Po njihovih 

zagotovilih naj bi se sanacija ter samo asfaltiranje izvedlo v drugi polovici junija. 

- Zaradi objektivnih razlogov se predvideni piknik prestavi na jesenski čas 

 

 

 

 

K 3. točki:  

 

Pogodba za društva, katera delujejo v prostorih Krajevnega doma Prečna 

 

Pogodba o najemu je pripravljena v predvideni obliki. Vse pripombe svetnikov na prvi predlog 

pogodbe so bile upoštevane.  

Sklep:  Pogodba o najemu prostorov v predlagani obliki se potrdi (5Za , 0Proti) 

 

 

K 4. točki:  

 

Razno: 

- (Krapež) Predlaga, da se v Krajevnem domu izvede akcija v kateri bi prepleskali 

dvorano in skupne prostore. Izvedena dela bi se lahko upoštevala kot poplačilo članov 

društev za stroške plina in elektrike. 

Sklep:  Predlog se potrdi (5Za , 0Proti ) 

 

- (Krapež) Da se na cestišču Prečna – Suhor pri Dergancu na odvodnjavanju cestišča 

namestijo ustrezni litoželezni vlivni jaški. Trenutno so betonski pokrovi, kateri pa ne 

prenesejo povoznosti in so zato vsi polomljeni. Za ureditev so predvideni trije jaški. 

Sklep: Predlog se potrdi (5Za ,0Proti) 

 

- (Krapež) Prejeli smo prošnjo za dodelitev prostorov PD Novo mesto za njihovo redno 

delovanje. 

   Sklep:  Predlog se sprejme (5Za , 0Proti ) 
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- (Krapež) Glede na pridobljeno soglasje s strani MONM predlagam da se pristopi k 

postavitvi droga za slovensko zastavo v naselju Podbreznik 

   Sklep:  Predlog se potrdi (5Za , 0Proti) 

 

-  (Krapež) Predlagam, da se pristopi k izvedbi ustreznik klopi in miz v nadstrešku 

Krajevnega doma. Potreben les je pod nadstreškom. Predlagana je železno konstrukcijo 

z lesenim zgornjim delom. 

Sklep:  Predlog se sprejme (5Za , 0Proti ) 

 

- (Zadnik, Makše) Preveriti zakaj še ni realizirana izvedba prehoda za pešce v naselju 

Češča vas. 

 

- (Zadnik, Makše) Kako je z razsvetljavo v naselju Češča vas? 

 

 

 

 

 

 

Seja je bila končana ob 21:30 uri.  

 

 

      

Podpredsednik KS Prečna                 Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar                       Mario Krapež 


